
REFERAT FRA STYREMØTE 28.09.2022    
 

Avdeling Hovedlaget 
Dato 28.09.22          Kl. 19.00                          Sted: Flerbrukshuset 
 
Tilstede: 

Tor Bach, Atle Larsen, Oda Sterten, Hege Berg, Hermann Lund, Kari Fossvoll, 
John Forvik, Atle Olav Sognli og Anders Skjøld (DL). 

Meldt fravær Eivind Selven, Karin Røttereng 
Ikke møtt  

 
Sak nr. Begrunnelse Vedtak 

 
 

 
Før styremøte ble det gjennomført et 
dialogmøte med OIF håndball. 
 

 
- Håndballavdelingen stilte med leder 

Øyvind Togstad, Berit Kvåle, Marthe 
Togstad, Bjørn Almi og Sølvi 
Gangaas 

- Håndball presenterte sin avdeling for 
hovedstyret og svarte opp spørsmål 
om økonomi, sportslig, kommende 
planer og organisasjon. 

- Utfordringer; Samarbeid internt i 
OIF, Samarbeidsavtalen, Orklahallen, 
Lokalavisa og økonomi 
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Referat styremøte 24.08.22 

 
- Referat styremøte 24.08.22 
- Tone ned detaljene i referatene som 

blir lagt ut på hjemmesiden. 
- Oda Sterten forespør Thomas Staveli 

om han kan bidra med tanke på 
skiaktivitet i Ulvåsen til vinteren. 
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Orienteringssaker; 
 
Status økonomi per 28.09.22 

- Tor Bach orienterte styret om 
økonomien i OIF 

- Daglig leder har utarbeidet et 
likviditetsregnskap for de siste tre 
månedene. 
 

 
VA Prosjekt Ulvåsen 

- Tor Bach orienterte om prosjektet. 
- Prosjektgruppa har sendt inn søknad 

til Orkland kommune om å støtte til 
prosjektdel 1. 

- Orientert om parkeringsplassen i 
Ulvåsen  

 
 

 
 
 
Orienteringssakene tas til etterretning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
IKAS 

- Atle Larsen orienterte om status i 
IKAS. 

- Ny pumpe er anskaffet, men ikke 
montert enda 

- Påfyll av gummi på Orkla 
Kunstgressbane er utført av TeBe 
Sport. 

- Nytt lysanlegg på Orkla 
kunstgressbane 

 
Status daglig leder 

- OIF svømming har via daglig leder 
sendt et brev til politisk ledelse i 
Orkland kommune vedr. leiepriser i 
Orklandsbadet. 

 
Status Politiattester 

- Status quo. 
 
Status Utstyr 

- Status quo  
 

Status Barneidrett 
- Status quo 
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Evaluering av klubbadmin som system i 
OIF 
 
Daglig leder har mottatt tilbakemeldinger fra 
enkelte av våre avdelinger om at klubbadmin 
ikke er tilpasset deres aktivitet, og daglig 
leder opplever også i sitt arbeid at systemet 
ikek fungerer optimalt med tanke på 
medlemshåndtering og fakturering. 
 
Av den grunn ønsker daglig leder at OIF tar 
en grundig gjennomgang av klubbadmin som 
system, og om dette systemet fungerer 
optimalt for OIF som organisasjon. 
 

 
Vedtak: 
 

- OIF hovedstyret gir daglig leder 
mandat til å utnevne et utvalg på 
minimum fire personer, til å komme 
med en rapport på klubbadmin som 
system for OIF innen rimelig tid før 
årsmøte i mars 2023. 
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Eventuelt 
 
Neste styremøte onsdag 26 oktober kl. 19.00  
 
 

 
 
 
 

 
Orkanger 10.10.2022 



    
 
 
.....................................  ...........................................  …………………….    
Tor Bach   Atle Larsen     Oda Sterten 
 
 
 
……………………… ………………………….. 
Hermann Lund  Hege Berg 
 
 
 
………………………. ……………………………  ……………………. 
Kari Fossvoll   John Forvik    Atle Olav Sognli 
 
 
 
…………………….. 
Anders Skjøld (DL) 


